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Heb even naar mijn favoriete programma gekeken

medisch model overheerste voor kwaliteitskader en dat is nu weer zo er is een andere kant

Suggereerde een beetje dat de sociale kosten zeker waren en de medische kant een risico

OMT is goed maar te beperkt andere kant welzijn sociaal minstens zo belangrijk
Minister moet initiatieven ondersteunen ze liet zich eigenlijk niet echt uit over de pilot
De directeur van verpleeghuis was daarmee erg blij wilde kaders hebben leren van anderen en regelruimte
Overall steim voor de koers en toen was interview af
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Eens ze moet niet gaan meiden dat we verder gaan dan OMT

Wat de verdere uitwerking betreft ik zou niet weten wat we nog meer zouden moeten uitwerken dan de genoemde
randvoorwaarden Zijn eral best veel lijkt me dat binnen dat kader de instelling het bepaalt Wie het bepaalt is mi ook duidelijk
altijd de bestuurder die de beslissingen over zijn haar instelling neemt
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Toch nog even heel strak in welk opzicht gaan we verder dan OMT We volgen toch de lijn van de adviesaanvraag aan het OMT

en het OMT oordeel Het OMT stelt vast dat hoewel versoepeling van de bezoekregeling onvermijdelijk risico s met zich

meebrengt het voorstel voorziet in een weloverwogen aanpak waarbij dit risico door middel van de gefaseerde en

gecontroleerde aanpak geminimaliseerd wordt

Wei duidelijk dat de minister de nek heeft uitgestoken zie ook reacties op zijn verhaal in het Nederlands Dagblad maar we

hebben nu wel een voorstel dat breed is voorbereid en een OMT stempel heeft

Van

10 2eOnderwerp RE Q

10 2e 10 2B @minvws nl

Verzonden woensdag 6 mei 2020 10 58

Aan l@minvws nl10 2e 10 2« 10 2bl@minvws nl

| 10 2» I
10 2e

10 2e 10 2s•aminvws nl

®minvws nl

|@minvws nlm m

Onderwerp RE Q

belde net ze komt vanavond in Tijd voor Max ik het niet maar schijnt goed bekeken te worden Ze zit daar
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Als temgkoppeling
heb weer een unr met aan de telefoon gehangen
ze vond de tekst van de adviesaanvraag nix en was enorm teleurgesteld in Verenso

ze zag dat liet een compronns tekst was waarin alles zit maar daarom ondmdelijk is en in de kem gericht op voorkomen

van risieo’s en weimg oog heeft voor juist de ethische kant

lieb haar bijgepraat over het proces van de afgelopen 1 5 a 2 weken

ze vindt het prachtig dat we dus iets verder willen gaan dan het OMT

ze vindt het prachtig dat we de DPGen route kiezen Ze heeft veel vertrouwen in de DPGen al was het maar omdat haar

zus er ook een van is

ze snapt dat we nu een nieuwe regeling maken en daar enige ervaring mee op willen doen en dan breed gaan Ook

eigenlijk de vraag van de minister hoe dan verder na de eerste tranche

ze beschouwt die twee weken ook als de tijd die wel nodig is om de definitieve bezoekregeling nit te werken Daarbij
noemt ze een aantal in mijn ogen verstandige dingen zoals aangeven wie er besluit in een locatie dat er bezoek kail Zij
wil voorkomen dat verzorgende moeilijke gesprekken met bv familie moet voeren als de SO of zo zegt nog met wijs om
bezoek toe te laten

ze is gevraagd om op te treden morgen bij omroep max Daar wil ze gaan zeggen fijn dat de minister zijn hoofd zo
boven het maaiveld neemt en oog heeft voor de ethische kant Ze gaat dan ook zeggen en dan over twee weken ook wel

echt de volgende stap

we hebben afgesproken dat lk haar morgen nog even spreek voor evt Nadere inzichten

Mvg
10 2e

Verzonden met BlackBeny Work
www blackberry com


